
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

  

 

Hierbij ontvangt u ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art. 38 RvO van 

mevrouw K. de Wrede van de Partij voor de Dieren en de heer M. van der Glas van 

GroenLinks over bladblazers. De brief van de vragenstellers treft u als bijlage aan. 

 

1. Wat is het beleid ten aanzien van het verwijderen van bladeren in de groenzone? 

Ons beleid is ‘laten liggen waar het kan’. Dit houdt in dat we alleen verharding en 

gazons vrijhouden van bladeren. In plantvakken en bosplantsoen laten we blad liggen; 

langs de randen wordt het blad weg of ‘naar binnen’ geblazen om te voorkomen dat 

het zich verspreidt over de aangrenzende verharding. In plantvakken waar zoveel blad 

ligt dat het de planten kan verstikken wordt een deel van het blad weggeblazen.  

De plantvakken in gebieden met beeldkwaliteitsniveau A volgens de vastgestelde 

BORG systematiek moeten vrij gemaakt worden van bladeren om aan het 

onderhoudsniveau te voldoen. Dit botst met ons beleid ‘laten liggen waar het kan’ en 

wordt (afhankelijk van locatie en beplanting) dan ook niet op alle A locaties toegepast. 

 

2. Is het college bereid om te onderzoeken of op meer plekken bladeren in het groen 

kunnen blijven liggen? 

We laten bladeren al op veel plekken liggen, zie ook vraag 1. We gaan onderzoeken 

waar we nog meer blad kunnen laten liggen of op een andere wijze lokaal kunnen 

verwerken. Zie ook vraag 6.  

 

3. Is het college het met GroenLinks en de Partij voor de Dieren eens dat meer criteria 

dan de blaaskwaliteit van de bladblazers als inkoopcriterium zouden moeten gelden 

(denk aan CO2 en fijnstof uitstoot en geluid)? 

Ja, wij zijn het met u eens. Bij de aanschaf van materieel wegen wij ook factoren als 

Onderwerp  

Beantwoording vragen ex art. 38 RvO Partij  

voor de Dieren en GroenLinks over bladblazers 

Steller 

 

Anna Schwab 

 
  

 

 De leden van de raad van de gemeente Groningen 

te 

GRONINGEN 

Telefoon  84 66 Bijlage(n)       1 Ons kenmerk  552946-2021 

Datum  15-12-2021 Uw brief van        Uw kenmerk        

        

estdal1g
Notitie
620335-2021 	



Volgvel 1 

 

CO2 en fijnstof uitstoot, gewicht, geluid, levensduur, ergonomie, veiligheid, 

onderhoudvriendelijkheid en gebruiksduur & oplaadsnelheid (van accu’s) mee.  

 

4. Is het college het met GroenLinks en de Partij voor de Dieren eens dat elektrische 

bladblazers passen in een beleid van Maatschappelijk Verantwoord Inkopen? 

Ja, wij zijn het met u eens. Maatschappelijk Verantwoord Inkopen hebben wij 

doorvertaald in ons inkoop- en aanbestedingsbeleid waarbij we ons onder andere 

richten op sociale aspecten en duurzaamheid.  Bij de vervanging van materieel kiezen 

we in het kader van duurzaamheid waar mogelijk voor elektrische apparaten. 

 

5. Is het college bereid om te stoppen met fossiele bladblazers?  

Ja, we gaan de mogelijkheid om volledig te stoppen met benzine bladblazers 

onderzoeken. Op dit moment hebben we 196 bladblazers in ons bezit, waarvan 47 

accu machines zijn. Waar mogelijk zetten we accu machines in. Bij grote oppervlaktes 

en onder natte weersomstandigheden is de ervaring dat het blad met accu machines 

lastig weg te krijgen is. Benzine blazers hebben meer vermogen. Wij volgen de 

ontwikkelingen op het gebied van bladblazers en kiezen bij vervanging zo veel 

mogelijk voor accu machines.  

 

6. Is het college bereid om kennis te nemen van de alternatieven die Utrecht 

uitprobeert en die ervaringen te delen met de raad?  

De twee alternatieven die Utrecht uitprobeert zijn als eerste bladeren laten liggen, en 

ten tweede bladeren mulchen. Met mulchen wordt hier bedoeld het versnipperen van 

blad en vervolgens laten liggen. Bladeren laten liggen doen wij al op veel locaties.  

Bladeren die we wel afvoeren worden door het verwerkingsbedrijf gebruikt voor 

bokashi. Boskashi houdt in dat het blad vermalen en gefermenteerd wordt doormiddel 

van het toevoegen van micro organismen. Bokashi kan daarna als bodemverbeteraar 

toegepast worden. 

Een van de voordelen van mulchen is het beperken van transport van bladeren. De 

mogelijkheid om blad te mulchen gaan we dan ook onderzoeken. Hiertoe nemen we 

contact op met de gemeenten die hiermee ervaring hebben opgedaan.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


